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ZÁPIS 

ze zasedání Pléna MAS Hradecký venkov konaného dne  7. 2. 2019 v Hněvčevsi 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání  

2. Představení nových partnerů (členů) MAS 

3. Představení nově zastupujících osob partnerů 

4. Volby do Výběrové komise 

5. Volby do Programového výboru 

6. Informace o ukončené výzvě z Programu rozvoje venkova 

7. Schválení výroční zprávy MAS Hradecký venkov 

8. Informace o spolupráci po roce 2020 

9. Informace k webovým stránkám, zpravodaji MAS a dalším komunikačním kanálům 

10. Diskuze 

 

1. Zahájení zasedání 

Zasedání zahájila předsedkyně Programového výboru paní Jana Kuthanová, zastupující Obec 

Hořiněves a konstatovala, že jednání Pléna je dle prezenční listiny usnášeníschopné.  

Zapisovatelkou jednání navrhla paní Janu Rejlovou a ověřovatelem zápisu MUDr. Františka Hoška 

zastupujícího Myslivecký spolek Lověna Nechanice. 

Zasedání Pléna MAS přivítala starostka obce Hněvčeves paní Renata Hladíková.   

 

USNESENÍ 1: 

Plénum MAS schvaluje program jednání, zapisovatelku jednání Janu Rejlovou a ověřovatele zápisu 

MUDr. Františka Hoška. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

2. Představení nových partnerů (členů) MAS 

Paní Jana Kuthanová představila nové partnery MAS a jejich zástupce, jejichž přistoupení do MAS 

schválil na svých jednáních Programový výbor. 

Novými partnery jsou:  

Agrodružstvo Lhota pod Libčany, zastoupené Ing. Pavlem Veselým, pan Josef Polák,  soukromý 

zemědělec z Lochenic, Obec Sadová zastoupená panem Dušanem Jedličkou, Obec Dohalice 
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zastoupená panem Františkem Petříkem, Mgr. Jaroslava Slavíková, AGROHELP s.r.o. zastoupená 

panem Dr. Ing. Janem Peškem. 

 

USNESENÍ 2: 

Plénum MAS Hradecký venkov schvaluje nové partnery MAS: Agrodružstvo Lhota pod Libčany, 

zastoupené Ing. Pavlem Veselým; pan Josef Polák,  soukromý zemědělec z Lochenic; Obec Sadová 

zastoupená panem Dušanem Jedličkou; Obec Dohalice zastoupená panem Františkem Petříkem; 

Mgr. Jaroslava Slavíková; AGROHELP s.r.o. zastoupená panem Dr. Ing. Janem Peškem. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

Paní Iva Horníková informovala, že členství v MAS ukončily na základě vzájemné dohody k               

31. 12. 2018 soukromé osoby – Anna Mencáková a Marie Leinveberová. 

 

3. Představení nově zastupujících osob partnerů 

Paní Jana Kuthanová představila nové zástupce našich stávajících partnerů. 

Mikroregion Hustířanka, svazek obcí nově bude zastupovat paní Ilona Čepelková, Oblastní charita 

Hradec Králové zastoupená Mgr.  Vojtěchem Šustkem, Obec Libčany zastoupená Bc. Petrem 

Veselkou.  

 

USNESENÍ 3: 

Plénum MAS Hradecký venkov schvaluje nově zastupující osoby partnerů: Mikroregion 

Hustířanka, svazek obcí nově bude zastupovat paní Ilona Čepelková, Oblastní charita Hradec 

Králové zastoupená Mgr.  Vojtěchem Šustkem, Obec Libčany zastoupená Bc. Petrem Veselkou. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

Paní Iva Horníková informovala, že u partnera Obec Sovětice je změna statutárního zástupce – 

novým starostou je pan Miroslav Šolc, ale v MAS bude tuto obec i nadále zastupovat pan Aleš 

Krátký. 

 

4. Volby do Výběrové komise 

Paní Jana Kuthanová představila nominované zástupce partnerů: 

RNDr. František Bárta, Mgr.  Jaroslava Slavíková, Občanské sdružení pro mezinárodní partnerství 

v Libčanech – Zuzana  Chalupová, Obec Třesovice – Mgr. Pavel Mrkvička, Pracoviště 

ošetřovatelské péče s.r.o. Hradec Králové – Hana Pekárková, Obec Mokrovousy –  Jana Pečenková, 

Myslivecký spolek Lověna Nechanice  - MUDr. František Hošek, Obec Sovětice - Aleš Krátký, 

BERDA, z.s. - Ing. Petra Škopová, Prof. RNDr. Aleš Macela  Dr. Cs., Obec Stěžery - Ing. Dagmar 

Smetiprachová, AURA truhlářství s.r.o. - Oliva Gabrielová.  
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Všichni navrhovaní kandidáti svou nominaci přijali. Nepřítomní potvrdili přijetí své kandidatury 

před jednáním. 

 

USNESENÍ 4: 

Plénum MAS Hradecký venkov volí tyto partnery do Výběrové komise: 

RNDr. František Bárta, Mgr.  Jaroslava Slavíková, Občanské sdružení pro mezinárodní partnerství 

v Libčanech – Zuzana  Chalupová, Obec Třesovice – Mgr. Pavel Mrkvička, Pracoviště 

ošetřovatelské péče s.r.o. Hradec Králové – Hana Pekárková, Obec Mokrovousy –  Jana Pečenková, 

Myslivecký spolek Lověna Nechanice  - MUDr. František Hošek, Obec Sovětice - Aleš Krátký, 

BERDA, z.s. - Ing. Petra Škopová, Prof. RNDr. Aleš Macela  Dr. Cs., Obec Stěžery - Ing. Dagmar 

Smetiprachová, AURA truhlářství s.r.o. - Oliva Gabrielová. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

5. Volby do Programového výboru 

Paní Jana Kuthanová představila nominované zástupce partnerů: 

Český svaz včelařů, základní organizace Nechanice - MUDr. Josef Hošek, Mikroregion urbanická 

brázda, svazek obcí - Vladimír Gabriel, Obec Hořiněves - Jana Kuthanová, Statek Kydlinov s.r.o. - 

Ing. Ivan Horák, AGROHELP s.r.o. - Dr. Ing. Jan Pešek, ZS Kratonohy a.s. - Ing. Jan Slezák, Obec 

Dubenec - Jaroslav Huňat, Pracoviště pečovatelské péče, o.p.s. - Andrea Turková, Obec Vilantice - 

Dagmar Jarošová. 

Všichni navrhovaní kandidáti svou nominaci přijali. Nepřítomní potvrdili přijetí své kandidatury 

před jednáním. 

 

USNESENÍ 5: 

Plénum MAS Hradecký venkov volí tyto partnery do Programového výboru: 

Český svaz včelařů, základní organizace Nechanice - MUDr. Josef Hošek, Mikroregion urbanická 

brázda, svazek obcí - Vladimír Gabriel, Obec Hořiněves - Jana Kuthanová, Statek Kydlinov s.r.o. - 

Ing. Ivan Horák, AGROHELP s.r.o. - Dr. Ing. Jan Pešek, ZS Kratonohy a.s. - Ing. Jan Slezák, Obec 

Dubenec - Jaroslav Huňat, Pracoviště pečovatelské péče, o.p.s. - Andrea Turková, Obec Vilantice - 

Dagmar Jarošová. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

Paní Jana Kuthanová závěrem shrnula všechny změny, které se uskutečnily v členské základně 

MAS Hradecký venkov po jednáních Programového výboru a po dnešních volbách v orgánech 

MAS.   
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Paní Iva Horníková konstatovala, že byla provedena kontrola rozložení stavu partnerů mezi 

jednotlivé sektory a zájmové skupiny a vše odpovídá pravidlům. 

 

Poté paní Kuthanová vyzvala přítomné k hlasování o změnách v členské základně a pověřila paní 

Ivu Horníkovou nahlášením všech příslušných změn řídícímu orgánu. 

 

USNESENÍ 6: 

Plénum MAS Hradecký venkov schvaluje změny v členské základně MAS Hradecký venkov a 

pověřuje paní Ivu Horníkovou nahlášením této změny. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

6. Informace o ukončené výzvě z Programu rozvoje venkova 

Paní Iva Horníková informovala o tom, že tato výzva byla schválena Programovým výborem jako 

výzva č. 3 z Programu rozvoje venkova (PRV), ale kvůli administrativní chybě musela být 

v systému stornována a celá nově nahrána do portálu Farmář. Tento elektronický systém již 

neumožnil výzvu vyhlásit pod stejným pořadovým číslem, a proto byla výzva vyhlášena pod 

pořadovým č. 4.  

 

Poté paní Horníková představila přijaté projekty v rámci ukončené 4. Výzvy z PRV na Fiche č. 10 

Nezemědělské podnikání a Fiche č. 12 Pozemkové úpravy. 

 

Nezemědělské aktivity 

Žadatel  název projektu  celkové způsobilé výdaje  požadovaná datace 

David Hrubý  Nákup montážního vozu                   420 000,00 Kč  

                                  

189 000,00 Kč  

Jan Kalenský 

Nákup vybavení na dělení 

kovů 

                    145 000,00 

Kč  

                                     

65 250,00 Kč  

Zdeněk Kašpar 

Strojní vybavení truhlářské 

dílny         454 000,00 Kč  

                                  

204 310,00 Kč  

Mgr. Veronika 

Volejníková Dílna U dubu            193 600,00 Kč  

                                     

87 120,00 Kč  

Pivovar Štajner a 

Beránek s.r.o.  Pivovar Beránek       4 980 000,00 Kč            2 241 000,00 Kč  

Ing. Pavel Tománek  

Modernizace lakovny 

nábytku           310 000,00 Kč  

                                  

135 000,00 Kč  

Jiří Gangur 

Vybavení mobilního 

fotografického ateliéru         388 482,00 Kč  

                                  

174 816,90 Kč  

Celkem       6 881 082,00 Kč      3 096 486,90 Kč  
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Pozemkové úpravy 

Žadatel  název projektu  

celkové způsobilé 

výdaje  požadovaná datace 

Obec Praskačka  

Projekt ozelenění vybraných lokalit v 

extravilánu obcí Praskačka, Sedlice a 

Krásnice 

    4 954 340,00 

Kč     4 954 340,00 Kč  

 

USNESENÍ 7: 

Plénum MAS Hradecký venkov bere na vědomí informace o ukončené výzvě z Programu rozvoje 

venkova. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0 

 

 

7. Schválení Výroční zprávy MAS Hradecký venkov za rok 2018 

Paní Jana Kuthanová konstatovala, že byla partnerům MAS elektronicky zaslána Výroční zpráva 

MAS Hradecký venkov za rok 2018, která obsahuje přehled zasedání orgánů a další činnosti MAS. 

Poté byla zpráva podrobně představena přítomným. Po diskusi bylo přistoupeno k hlasování. 

USNESENÍ 8: 

Plénum MAS Hradecký venkov schvaluje Výroční zprávu MAS Hradecký venkov za rok 2018. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31  PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0 

 

8. Informace o spolupráci po roce 2020+ 

Navázání na politické cíle Evropy: 

–  inteligentnější 

–  zelenější 

–  propojenější 

–  sociálnější 

–  Evropa bližší občanům 

Paní Jana Kuthanová informovala o návrhu financování operačních programů v novém 

programovém období - 2 varianty k projednání do vlády: 1) užší varianta – méně operačních 

programů, 2) širší varianta – víceméně kopíruje současné období. Prostřednictvím MAS se budou 

realizovat projekty menšího rozsahu – cca do 5 mil. Kč, výjimečně do 10 mil. Kč. Územní partneři 

na jednáních se dohadují o okruhu a rozsahu podpory. Paní Kuthanová informovala členy, že se 

postupně zahajují přípravy strategie naší MAS na toto další období a proto potřebujeme znát 



 

 

 

         Programovací období 2014-2020 

 

 

  

6 

HRADECKÝ VENKOV, obecně prospěšná společnost 

IČO: 27517731, Husovo nám. 83, 503 15 Nechanice, www.mashradeckyvenkov.cz, kancelar.mas@seznam.cz 

 

 

projektové záměry našich členů. Společně budeme tyto záměry propojovat, aby co nejvíce přispěly 

k rozvoji území MAS Hradecký venkov. 

 

USNESENÍ 9: 

Plénum MAS Hradecký venkov bere na vědomí informace o spolupráci po roce 2020+. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31  PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0 

 

9. Informace k webovým stránkám, zpravodaji MAS a dalším komunikačním kanálům 

Paní Jana Kuthanová dále informovala, že o činnosti MAS a výzvách informujeme na webových 

stránkách, na sociálních sítích, ve zpravodajích MAS a animačních akcích MAS. 

 

USNESENÍ 10: 

Plénum MAS Hradecký venkov bere na vědomí informace o komunikačním systému MAS. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  31  PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0 

 

 

10. Diskuze 

 Paní Renata Hladíková – představila přítomným obec Hněvčeves, její vybavenost, projekty a 

spolupráci s MAS Hradecký venkov. V rámci této spolupráce nyní probíhají v Hněvčevsi 

aktivity z klíčového projektu MAS s názvem ,,O krok napřed“ na téma Samostatné bydlení a 

posílení praktických dovedností mladých lidí propojené s plánováním reálných životních 

kroků.   

 V diskusi paní Jana Kuthanová zmínila činnost fokusní skupiny, která se schází k evaluaci 

(hodnocení) činnosti MAS za období 2015-2018 a vyzvala přítomné k zapojení do této 

diskusi a k účasti v další fokusní skupině. 

 Paní Jana Kuthanová poděkovala členům Výběrové komise MAS Hradecký venkov, kteří 

nepokračují ve své činnosti, panu Mgr. Václavu Hrčkovi a paní Mgr. Jitce Kulhánkové za 

činnost ve výběrové komisi v roce 2018.   

 Paní Jana Rejlová informovala o projektu Místní akční plán vzdělávání II na území ORP 

Hradec Králové, který realizujeme od září 2018. V současné době postupně členové 

realizačního týmu postupně navštěvují základní a mateřské školy a informují je o projektu, 

jeho výstupech a možnostech spolupráce. Veškeré informace o projektu, aktivitách a 

možnosti zapojení jsou zveřejňován na webových stránkách www.hradeckyvenkov.cz / 

sekce MAPII.  

http://www.hradeckyvenkov.cz/
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 Pan MUDr. František Hošek ve svém diskusním příspěvku poukázal na to, že žijeme na 

venkově, měli bychom si toho vážit a společně dělat pro venkov, co můžeme. Což paní 

Kuthanová potvrdila a opět vyzvala členy ke společnému plánování integrovaných projektů 

pro rozvoj našeho venkova.  

 Ing. Luděk Homoláč, jeden ze zakládajících členů MAS, úvodem svého příspěvku řekl, že je 

velmi rád, že je i po 12ti letech se stále scházíme téměř v plném počtu a společně naše 

území rozvíjíme. Venkov je díky Hradeckému venkovu a díky mikroregionům, kteří ho 

založili, právě proto venkovem.  

Dále upozornil na to, že v současné době jsou velké problémy v činnosti stavebních úřadů, 

projekt je nutné připravovat s velkým časovým předstihem. Proto vznesl dotaz na paní 

Kuthanovou jaké typy projektů, jakou dokumentaci a podobně bychom měli připravovat. 

Paní Kuthanová, která zastupuje nejen naší MAS, ale všechny MAS Královéhradeckého 

kraje v NS MAS jako místopředsedkyně a účastní se řady jednání o podobě dalšího 

programového období, bude členy průběžně informovat o výsledcích těchto jednání.   

Ve vazbě na informace o PRV a podpoře podnikatelských subjektů uvedl, že si váží práce 

malých podnikatelů, ale není možné podporovat podnikatele, kteří pro získání dotace nic 

neudělají. Paní Kuthanová konstatovala, že právě proto je MAS a její animační činnost 

v území, kdy těmto drobným podnikatelům pomáháme se v problematice dotací zorientovat. 

Závěrem Ing. Homoláč konstatoval, že za 12 let činnosti jsme společně udělali velký kus 

práce. 

 

Paní Kuthanová  poděkovala a zasedání a ukončila jednání v 19.31  hodin.  

 

Zapsala:  Ing.  Jana Rejlová 

 

Zápis ověřil:  

MUDr. František Hošek,  

zastupující Myslivecký spolek Lověna Nechanice 

 

                  

                                                                                                           Jana Kuthanová  

                                                                                              předsedkyně Programového výboru 

                                                                                                      zastupující Obec Hořiněves 


